

親愛的菁一班家長您好，

首先要提醒您，下週停課一次(5月21日維多利亞日)。

下次上課(5月26日)將舉行期末考，範圍為國語一下第一課到第十六課，今天我們在課堂上完成練習卷共三張(六頁)。

期末考第七及第八單元為國字認讀及注音認讀，考試時會請小朋友逐字念給老師聽。今天我們利用字卡做了國字及注音認讀的練習，字卡已放在小朋友的書包裡。

期末考成績佔學年總成績 30%，請小朋友加油呵！

如有任何問題，歡迎隨時告訴我，我會儘快回覆您！

菁一班老師

顏美鈴

Dear parents,

First, a reminder that due to statutory holiday Victoria Day on May 21, there will be no class next Saturday, May 19.

Next time we meet, May 26, will be the final exam.

The final exam covers 國語一下 Lesson 1 to Lesson 16. To prepare students for this final exam, we completed 3 review worksheets today (3 sheets of paper, 6 sides).

For Unit 7 and Unit 8, the final exam will test the students on Chinese character and ZhuYin recognition. Students will be asked to read words, represented in either Chinese characters or BoPoMoFo, out loud to me.

We used flashcards today to help students prepare for this task, and the flashcards are in the students' folders.

The final exam will be worth 30% of the overall grades for the school year, so please study hard, and see you in two weeks!

If you have any questions, please feel free to ask me; I will get back to you as soon as I can.

Fiona